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 Protokół Nr 7/2015 
posiedzenia Komisji Edukacji  

Rady Powiatu Nowosądeckiego  
w dniu 19 maja 2015 r. 

 
Realizowany porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołów poprzednich posiedzeń komisji Edukacji Rady Powiatu 

Nowosądeckiego Nr 2, Nr 3, Nr 4, Nr 5 i Nr 6. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 

zmiany uchwały Nr 325/XXVII/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 23 
sierpnia 2013r. w sprawie ustalenia zasad udzielania stypendiów stażowych w 
ramach projektu „Modernizacja kształcenia zawodowego w Małopolsce” 
realizowanego przez Powiat Nowosądecki w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
rozwiązania Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 
brakiem naboru w latach 2012 – 2014 podejmuje się uchwałę o likwidacji 
szkół, które wchodzą w skład Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w 
Podegrodziu. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
rozwiązania Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w Nawojowej. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
włączenia do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w 
Nawojowej szkół i placówek oświatowych. 

8. Zapoznanie się z planem naboru do szkół na rok 2015/2016. 
9. Analiza i ocena działań marketingowych szkół i Wydziału Edukacji, Kultury  

i Sportu w zakresie promocji placówek oświatowych. 
10. Informacja na temat środków finansowych na podnoszenie kwalifikacji 

zawodowych nauczycieli w roku 2014 oraz planów na 2015 rok. 
11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
12. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika otworzyła posiedzenie i przywitała wszystkich 
przybyłych. 
 
W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków Komisji oraz zaproszeni goście: 
 
Maria JABŁOŃSKA - Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury  

  i Sportu; 
Antoni KOSZYK - Wicestarosta Nowosądecki; 
Danuta KROK - Z-ca Dyrektora PCFE w Nowym Sączu. 
 
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 
 
Przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia i poddała go pod 
głosowanie. 
 
Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 
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Ad. 2 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie, po zapoznaniu się z 
jego treścią przez członków komisji, protokoły nr Nr 2 z 30 stycznia br., Nr 3 z 9 
lutego br., Nr 4 z 9 marca br., Nr 5 z 13 kwietnia br. i Nr 6 z 11 maja br. 
Protokoły zostały jednogłośnie przyjęte i podpisane.  
 
Ad. 3. 
Z-ca Dyrektora Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Danuta Krok 
przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany 
uchwały Nr 325/XXVII/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 23 sierpnia 2013r. w 
sprawie ustalenia zasad udzielania stypendiów stażowych w ramach projektu 
„Modernizacja kształcenia zawodowego w Małopolsce” realizowanego przez Powiat 
Nowosądecki w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
Pani Danuta Krok poinformowała, iż zwiększono kwotę stypendium stażowego dla 
ucznia na 2015 rok z 1012,00 zł brutto na kwotę 1500,00 zł brutto. W 160 godzinnych 
wakacyjnych stażach bierze udział ok. 132 uczniów.  
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady Powiatu Nowosądeckiego Zofia Nika 
poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany. 
Za – 8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 

Ad. 4. 
Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska 
przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie rozwiązania 
Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu. 
 
Pani Dyrektor poinformowała, iż w zimie była podjęta uchwała o zamiarze likwidacji 
ZSZ im. Św. Kingi w Podegrodziu. W związku z systematycznym brakiem naboru do 
jednostki szkoły wchodzące w skład Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w 
Podegrodziu, ulegały stopniowemu wygaszaniu. W bieżącym roku szkolnym ostatni 
uczniowie opuścili Technikum, dlatego nie ma konieczności wskazywania uczniom 
innej szkoły do kontynuowania nauki. 
Małopolski Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię w sprawie likwidacji szkół 
tworzących Zespół. W związku z powyższym z dniem 31 sierpnia 2015 r. rozwiązuje 
się Zespół Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu, w skład którego 
wchodzą: Technikum w Podegrodziu, Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Podegrodziu, 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Podegrodziu, Szkoła Policealna w 
Podegrodziu. 
 
Mienie ruchome po rozwiązanym zespole szkół, zostanie rozdysponowane zgodnie z 
uchwałą Zarządu Powiatu Nowosądeckiego.  
Mienie nieruchome, na które składa się: budynek szkoły o powierzchni użytkowej 
727,4 m2 położony na działce o powierzchni 0,0400 ha i 1,3200 ha zabudowanej 
budynkami gospodarczymi, po rozwiązanym zespole szkół, przejmie do zasobów 
Powiat Nowosądecki.  
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady Powiatu Nowosądeckiego Zofia Nika 
poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany. 
Za – 8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 
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Ad. 5. 
Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska 
przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z brakiem 
naboru w latach 2012 – 2014 podejmuje się uchwałę o likwidacji szkół, które 
wchodzą w skład Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu. 
 
W związku z brakiem naboru podejmuje się uchwałę o likwidacji z dniem 31 sierpnia 
2015r. Technikum w Podegrodziu, Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Podegrodziu,  
Szkoły Policealnej w Podegrodziu, Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Podegrodziu. 
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady Powiatu Nowosądeckiego Zofia Nika 
poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany. 
Za – 8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 

Ad. 6. 
Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska 
przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie rozwiązania 
Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w Nawojowej. 
 
Z dniem 31 sierpnia 2015r. rozwiązuje się zespół szkół i placówek o nazwie Centrum 
Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w Nawojowej, w skład którego wchodzą: 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Nawojowej wraz z internatem, Centrum 
Kształcenia Praktycznego w Nawojowej, Ośrodek Dokształcania i Doskonalenia 
Zawodowego w Nawojowej, Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Nawojowej,  
Szkoła Policealna dla Dorosłych w Nawojowej. 
 
Mienie ruchome i nieruchome po rozwiązanym zespole szkół i placówek, przejmie 
Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej.  
Należności i zobowiązania pozostałe po rozwiązanym zespole szkół i placówek, 
przejmie Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej. 
Nauczyciele oraz pracownicy administracji i obsługi, którzy w dniu 31 sierpnia 2015r. 
posiadają umowy o pracę zawarte przez mianowanie lub na czas nieokreślony staną 
się pracownikami Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w 
Nawojowej.  
Pani Maria Jabłońska poinformowała, iż LO dla dorosłych zakończyło kształcenie, a 
w pozostałych jednostkach są słuchacze którzy pobierają naukę w zależności od 
potrzeb.  
Pani Dyrektor Maria Jabłońska wyjaśniła, iż powyższe zadania mają na celu 
racjonalizację zarządzania jednostkami oświatowymi funkcjonującymi w Nawojowej. 
Rozwiązanie zespołu szkół i placówek o nazwie Centrum Kształcenia Praktycznego i 
Ustawicznego, stwarza możliwość podjęcia działań w kierunku włączenia szkół i 
placówek oświatowych wchodzących w skład dotychczasowego Centrum Kształcenia 
Praktycznego i Ustawicznego do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego 
Witosa w Nawojowej. 



Protokół Nr 7/2015 19 maja 2015 r. 

 
4
 

 
Członek komisji Stanisław Sułkowski wyraził pogląd, iż nie potrzebnie dokonano 
podziału dobrze funkcjonującej jednostki oświatowej. Zdaniem Pana Radnego na 
podjęciu decyzji o rozdziale starostwo straciło. Pomiędzy jednostkami nie było widać 
współpracy.  
Członek komisji Antoni Poręba poinformował, iż nie można wyciągać wyżej 
wspomnianych wniosków, w stosunku do całej poprzedniej Rady. Powyższe 
połączenie miało na celu obniżenie kosztów funkcjonowania szkoły, z funduszy 
unijnych funkcjonowanie Centrum miało być wspomagane.  
Członek komisji Matek Kwiatkowski przyznał, iż w momencie tworzenia Centrum 
podkreślał, iż pomysł ten jest niegospodarny.  
Wicestarosta Nowosądecki Antoni Koszyk poinformował, iż jest 7 osób które 
obsługują gospodarstwo. 2 osoby przejdą. Co do osób pracujących fizycznie będzie 
musiała być podjęta decyzja, ponieważ nie ma potrzeby, by tyle osób pozostawało 
zatrudnionych.  
Pani Maria Jabłońska Z-ca Dyrektora Wydziału EKS, poinformowała, iż arkusz 
kalkulacyjny został przyjęty taki jaki był wcześniej. Liczba etatów w szkole pozostanie 
na poziomie roku obecnego. Na podstawie przyjmowanego projektu uchwały 
Dyrektor Zespołu przyjmie wszystkich pracowników, lecz jeżeli nie będzie miał dla 
wszystkich pracy, może podjąć decyzję o wypowiedzeniach. W ZAZ będzie 
zatrudnionych ok. 25 osób niepełnosprawnych. ZAS przejmie stajnię, stodołę, część 
działek, budynek warsztatowy. Powstanie pracownia poligraficzna, ogrodnicza, 
hodowlana: kurs powożenia dorożką, nauka jazdy konnej,  
 
W odpowiedzi Pani Maria Jabłońska wyjaśniła, iż w 2011 roku w związku z 
założeniami o racjonalizacji sieci szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez 
Powiat Nowosądecki, została podjęta decyzja o wyłączeniu z Zespołu Szkół 
Rolniczych CKP placówki Centrum Kształcenia Praktycznego.  
Jednostce tej przekazane zostało do realizacji zadanie związane z kształceniem 
dorosłych, w tym na odległość, kształceniem praktycznym uczniów i słuchaczy z 
zakresu rolnictwa, dokształcania teoretycznego młodocianych zatrudnionych u 
pracodawców, działalności kursowej osób ukierunkowanych na reorientację 
zawodową oraz działalności usługowej. Dzięki powstaniu Centrum jednostka ta 
mogła wypracować większy dochód. Jednostka wypracowywała dochody, przynosi 
także straty, ponieważ obsługiwane są także pola w Marcinkowicach, co związane 
jest z przejazdem sprzętu itp. Dochody jednostki kształtowały się na poziomie ok. 
640 000 zł., z internatu ok. 300 000 zł.  
 
Z dniem 31 sierpnia 2011 r., dokonano wyłączenia placówki o nazwie PCKP z 
Zespołu Szkół Rolniczych Centrum Kształcenia Praktycznego im. Wincentego Witosa 
w Nawojowej. Z dniem 1 września 2011r., Centrum Kształcenia Praktycznego stało 
się samodzielną jednostką budżetową i otrzymało nazwę Centrum Kształcenia 
Praktycznego i Ustawicznego w Nawojowej. 
 
Z dniem 1 września 2011r. Zespół Szkół Rolniczych Centrum Kształcenia 
Praktycznego im. Wincentego Witosa w Nawojowej zmienił nazwę na Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej. 
 
Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w Nawojowej prowadziło 
działalność statutową w oparciu o mienie nieruchome przejęte z Zespołu Szkół 
Rolniczych Centrum Kształcenia Praktycznego im. Wincentego Witosa w Nawojowej, 
obejmujące: budynek internatu wraz z wyposażeniem, budynek warsztatów 
mechanicznych wraz z wyposażeniem, budynki gospodarcze wraz z wyposażeniem i 
inwentarzem żywym oraz gospodarstwo rolne. 
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Dotychczasowi pracownicy administracji i obsługi Zespołu Szkół Rolniczych Cent 
rum Kształcenia Praktycznego im. Wincentego Witosa w Nawojowej, realizujący 
zadania statutowe Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w Nawojowej 
stają się pracownikami tego Centrum. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady Powiatu Nowosądeckiego Zofia Nika 
poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany. 
Za – 8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 

Ad. 7. 
Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska 
przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie włączenia 
do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej szkół i 
placówek oświatowych. 
 
Z dniem 1 września 2015 r, włącza się do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 
Wincentego Witosa w Nawojowej następujące szkoły i placówki:  
1) Centrum Kształcenia Ustawicznego w Nawojowej wraz z internatem,  
2) Centrum Kształcenia Praktycznego w Nawojowej,  
3) Ośrodek Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Nawojowej,  
4) Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Nawojowej,  
5) Szkoła Policealna dla Dorosłych w Nawojowej.  
 
W związku z inicjatywą Zarządu Powiatu Nowosądeckiego dotyczącą racjonalizacji 
zarządzania placówkami oświatowymi funkcjonującymi w Nawojowej, konieczne jest 
ich połączenie pod jednym kierownictwem. Po rozwiązaniu zespołu szkół i placówek 
o nazwie Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego, włącza się szkoły i 
placówki tworzące ten zespół do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego 
Witosa w Nawojowej. W wyniku tego działania w Nawojowej będzie funkcjonowała 
jedna jednostka organizacyjna Powiatu Nowosądeckiego, realizująca zadania 
dotychczasowych dwóch jednostek oświatowych. 
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady Powiatu Nowosądeckiego Zofia Nika 
poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany. 
Za – 8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 

Ad. 8. 
Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska 
przedstawiła informację nt. zapoznania się z planem naboru do szkół na rok 
2015/2016. 
 

Komisja przyjęła informację. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. 
Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska 
przedstawiła informację nt. analizy i oceny działań marketingowych szkół i Wydziału 
Edukacji, Kultury i Sportu w zakresie promocji placówek oświatowych. 
Członek komisji Andrzej Gancarz zwrócił się z prośbą aby w przyszłości Targi pracy 
były organizowane w różnych szkołach Powiatu Nowosądeckiego, bądź w 
neutralnym miejscu.  
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Komisja przyjęła informację. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 10. 
Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska 
przedstawiła informację nt. środków finansowych na podnoszenie kwalifikacji 
zawodowych nauczycieli w roku 2014 oraz planów na 2015 rok. 
Zgodnie z art. 70a Karty Nauczyciela, w budżetach organów prowadzących szkoły  
wyodrębnia się środki w wysokości do 1% planowanych rocznych środków 
przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli, jednak nie mniej niż 0,5% 
tych środków, z przeznaczeniem na dofinansowanie doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, z uwzględnieniem doradztwa metodycznego. W roku 2014 w budżecie 
Powiatu Nowosądeckiego zaplanowano na ten cel kwotę 110 000 zł. co stanowi 
0,5% planowanych rocznych wynagrodzeń nauczycieli szkół powiatowych, natomiast 
wykorzystanie przez szkoły i placówki oświatowe wynosiło ok. 82 500 zł. 
W 2015 r. na dokształcanie i doskonalenie zawodowe nauczycieli, przeznaczono 
odpowiednio kwoty 70 000 zł., i 25 000 zł.  
 
Komisja przyjęła informację. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11. 
Członek komisji Stanisław Dąbrowski wniósł zapytanie dotyczące ogłoszenia 
konkursu na stanowisko dyrektora Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury w 
Starym Sączu. Zdaniem radnego nie ukazało się żadne ogłoszenie we wspomnianej 
sprawie, a informacja o konkursie jest już w „obiegu”. Została też wysłana prośba o 
wskazanie członków do komisji oceniającej, mimo iż nie ma treści ogłoszenia.  
W odpowiedzi Pani Maria Jabłońska wyjaśniła, iż treść ogłoszenia została przyjęta 
przez Zarząd i zostanie opublikowana na BIP i przesłana do placówki.  
 
Ad. 12. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika podziękowała zebranym  
za przybycie i zamknęła posiedzenie. 
 
 

Przewodnicząca 
             Komisji Edukacji RPN 
        
                      Zofia NIKA 
 
 
Protokołowała: Anna Walczak  


